
Lagledermøte 19.oktober 2023 på Jarlsberg kl 19-21.00 
 
Til stede på møtet var: 

Styret: Anita, Malin, Joachim, Roger, Erik, Pål og Knut Helge  
Lagene: Kirsti Einang (Horten), Ingard Aarø (Sandefjord), Marita Tangen Svindland (Sandefjord), Tom 
Haugvaldstad (Larvik), Knut Engen (Holmestrand), Monica Borge (Holmestrand), Terje Sviland (Re), 
Arne Kristiansen (Stokke), Ellen Kristiansen (Tønsberg), Elisabeth B. Carlsen (Øvre Eiker), Lina P. Oulie 
(Øvre Eiker) og Roy Karlsen (Drammen og Opland) 
Teams: Ragnhild Diesen (Lågen), Berit Halvorsen (Modum og Simoa) 
Ponniansvarlig: May Anita Karlsen 
 
 
Styreleder Anita innledet møte med å ønske velkommen før hun introduserte ny forbundssekretær, 
Katrine Rønneberg. Deretter fikk alle anledning til å presentere seg selv og det laget de tilhører.  
 
Saker som ble diskutert og avgjørelser som ble tatt i fellesskap. 
 
1. I innkalling til lagledermøte skal det presiseres "inntil 2 personer fra hvert lag". Dette skal i 
hovedsak være lagleder og eventuelt en til. 
 
2. Det skal lages et årshjul hvor alle møter og samlinger er registrert.  
- ønske om 5-6 lagledermøter i løpet av året - settes inn i årshjulet annenhver mnd 
- økonomi/status/rapporter legges inn som fast sak i 2 av møtene i løpet av et år.  
- Årshjul lages asap fra nå frem til generalforsamling i første omgang. Denne skal være klar FØR 
15/11-23.  
- Neste lagledermøte skal være relativt raskt etter 15.nov. 
 
3. Referat skal sendes ut så fort som mulig etter møter (innen 1 uke). Tar en gjennomgang på slutten 
av alle møter med hva som er avtalt/diskutert for å unngå diskusjoner og uenigheter etter at referat 
er sendt ut.  
 
4. Eiermøte 15/11-23  
Det ønskes generelt mer info om saker, særlig angående økonomi, som skal opp på eiermøtet 15/11-
23. Ønske om å få tilsendt saksdokumenter til dette møtet i god tid (minimum en uke) før møtet for å 
kunne lese gjennom og forberede seg til møtet.   
 
5.Generell status og info om ponnitrav ved ponniansvarlig May Anita Karlsen. Hun ønsker kontakt 
med mulige ildsjeler og mer engasjement fra Buskerud. Send mail til may_anita84@hotmail.com om 
det er noe dere lurer på eller om dere eller noen dere kjenner har lyst til å bidra. 
Det foreligger ønske og planer om en mulig aktivitetstall på Jarlsberg, mer info kommer etterhvert. 
 
6. Høstkonferansen: Hvordan kan vi bli mer synlige, og hva kan vi lære av hverandre?  
Lag et infohefte/infoskriv om hvordan man kommer inn i sporten - skal ikke være vanskelig å komme 
inn i miljøet. 
 
7. Innspill fra salen. 
Vi må ikke bare rekruttere nye - vi må også beholde de som allerede er her! 
Sommerfest på Jarlsberg! Vi lager en festkomite, interesserte bes melde seg til denne 
 
8.Hestegallaen 3. februar, festkomiteene er i gang. Gruppen som skal jobbe med statuttene må 
komme i gang asap, innspill til gruppen kan sendes Roger. Sponsorer, det blir laget et skriv info på 
dette, men ta kontakt med evt aktuelle sponsorer allerede nå. 
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